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Драгана Црнић, поуздана рукометашица бањалучког Борца, вјерује у одбрану титуле и
пласман у финале Купа БиХ. Према њеним ријечима, до краја другог дијела такмичарске
сезоне у елити не би требало бити већих проблема када је у питању остваривање
примарног циља.

      

- У јесењем дијелу Премијер лиге показали смо да смо најквалитетнија екипа у
елитном друштву, а сада то и потврђујемо. Податак да смо до сада поражене само
од Жељезничара, довољно говори о нашим жељама, амбицијама и могућностима.
Одбрана шампиобске титуле нам је надомак руке, а у наставку првенства не видим
да би нам нека од екипа могла представљати проблем на том путу  - рекла је
Драгана Црнић.

  

Рукометашице Борца паузу у првенству, која ће трајати до петог априла, искористиће
како би "напуниле акумулаторе" за предстојеће обавезе.

  

- Иако смо и до сада биле у доста доброј форми, искористићемо паузу како бисмо
поправили неке ситне грешке у игри. Оно у шта сам сигурна јесте да ћемо бити
потпуно спремне за искушења на премијерлигашкој сцени на којој нам се смијеши
нови трофеј  - оптимиста је поуздана рукометашица Борца.

  

Она је изразила сигурност и када је у питању пласман у финале Купа БиХ.
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- Осим што имамо најквалитетнији тим, наша предност је што ћемо бити и домаћин
завршног турнира Купа БиХ. Вјерујем да можемо до дупле круне  - додала је
Драгана Црнић.

  

(Фокус)
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